



אגף כוח אדם, כלכלה ומיסוי

30 מרץ 2025
188741

לכבוד
חברי התאחדות בוני הארץ

הנדון: עדכון שכר מינימום בהתאם לחוק שכר מינימום

- בהמשך לחתימת שר העבודה על העלאת שכר המינימום בהתאם להוראות חוק שכר מינימום, התשמ"ז-1987 (להלן: "חוק שכר מינימום"), בתאריך 1 אפריל 2025 יתעדכן שכר המינימום במשק ל-6,247.67 ₪ לחודש. זאת במקום 5,880.02 ₪ עד כה. לגבי עובדים שעתיים, שכר המינימום לא יפחת מ-34.32 ₪ לשעה, לפי היקף משרה של 182 שעות עבודה חודשיות.
- נזכיר, כי בתאריך 1.4.25 ייכנס לתוקף גם הסכם הקיבוצי החדש בענף הבניין, התשתיות, צמ"ה, עבודות ציבוריות ושיפוצים, אשר כולל עדכון בשכר התעריפי לעובדי הענף. העדכון הצפוי לשכר המינימום במשק ישפיע על שכר עובדי ענף הבניין, כך שהחל מ-1.4.25, השכר התעריפי בדרגות 1 ו-2 לעובדים ולעובדי שיפוצים¹ יעודכן ל-6,247.67 ₪ לחודש, על-מנת ששכרם לא יפחת משכר המינימום במשק.
- רצ"ב נספח הכולל את טבלאות השכר החדשות לעובדי הענף, בהתאם להסכם הקיבוצי החדש ולהעלאת שכר המינימום במשק, החל מתאריך 1.4.25. טבלאות אלו מחליפות את הטבלאות הקודמות.
- העלאת שכר המינימום הנה מכוח מנגנון הצמדה הקבוע בחוק שכר מינימום, ולפיו שכר המינימום לחודש יעמוד על 47.5% מהשכר הממוצע כמשמעותו בסעיף 1 לחוק הביטוח הלאומי (נוסח משולב), התשנ"ה-1995, כפי שהוא ב-1 באפריל של כל שנה.
- תשלום מופחת מהשכר המעודכן ייחשב כעבירה פלילית וכהפרה מינהלית, נושא הנאכף על ידי משרד העבודה.

בכבוד רב,

יצחק גורביץ, סמנכ"ל
ומנהל אגף כ"א כלכלה ומיסוי

¹ הדרגות החדשות בהתאם להסכם הקיבוצי החדש.

ארגון הקבלנים מחוז השרון והשומרון	ארגון הקבלנים והבונים מחוז צפון	ארגון קבלני הבניין והתשתיות בירושלים והסביבה	ארגון הקבלנים בנגב	הארגונים המקומיים:
ארגון הקבלנים והבונים מחוז תל אביב והמרכז	ארגון הקבלנים והבונים בראשון-לציון	ארגון הקבלנים נתניה	ארגון הקבלנים מחוז דן	ארגון הקבלנים מחוז אשדוד והשפלה
	ארגון הקבלנים ברחובות והסביבה	ארגון הקבלנים והבונים פתח תקווה	ארגון הקבלנים והבונים מחוז חיפה	ארגון הקבלנים והבונים סניף אשקלון



אגף כוח אדם, כלכלה ומיסוי

נספח

טבלאות השכר בענף בהתאם להסכם הקיבוצי החדש ולהעלאת שכר המינימום ביום 1.4.25

1. להלן השכר התעריפי החדש של העובדים (למעט עובדי השיפוצים):

עובדים (למעט עובדי שיפוצים)						
שכר החל מ- 1.4.30	שכר החל מ- 1.4.27	שכר החל מ- 1.12.25	שכר החל מ- 1.4.25	דרגה חדשה	דרגה ושכר מצב קיים הסכם 2015	
6,300	6,300	6,300	6,247.67	1	5,880	1
					5,880	2
6,650	6,350	6,300	6,247.67	2	5,880	3
					6,100	4
7,300	7,100	6,900	6,900	3	6,500	5
					6,800	6
8,000	7,800	7,600	7,600	4	7,100	7
					7,500	8

2. להלן השכר התעריפי החדש של מנהלי העבודה:

מנהלי עבודה					
שכר החל מ- 1.4.30	שכר החל מ- 1.4.27	שכר החל מ- 1.4.25	דרגה חדשה	דרגה ושכר מצב קיים הסכם 2015	
11,000	10,500	10,000	1	7,500	1
				7,900	2
				8,325	3
				8,750	4
				9,200	5
				9,600	6
13,000	12,500	12,000	2	10,000	7
16,000	15,500	15,000	3		--



אגף כוח אדם, כלכלה ומיסוי

3. להלן השכר התעריפי החדש של עובדי השיפוצים :

עובדי שיפוצים						
שכר החל מ- 1.4.30	שכר החל מ- 1.4.27	שכר החל מ- 1.12.25	שכר החל מ- 1.4.25	דרגה חדשה	דרגה ושכר מצב קיים הסכם 2015	
6,300	6,300	6,300	6,247.67	1	5,880	1
6,650	6,350	6,300	6,247.67	2	5,880	2
					5,960	3
7,300	7,100	6,900	6,900	3	6,270	4
					6,590	5
8,000	7,800	7,600	7,600	4	7,210	6